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Abstract (en)
A protective plate (5) having lateral wall portions (6, 6') partially surrrounds the winding machine (1) and is equipped with a door (7) which allows an
attendant to have access to the machine and the exchange of the beam (2). A suction device (11) is arranged above the door. A sensor device (10)
monitors the space between the winding machine and protective plate and, if necessary, stops the machine when this space is entered. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schutzschild (5) mit seitlichen Wandabschnitten (6, 6') umgibt die Wickelmaschine (l) teilweise und ist mit einer Türe (7) versehen, die den
Zutritt der Bedienungspersonen zur Maschine und das Auswechseln des Baumes (2) ermöglicht. Ueber der Türe ist eine Absaugvorrichtung (11)
angeordnet. Eine Sensorvorrichtung (10) überwacht den Raum zwischen Wickelmaschine und Schutzschild und stoppt notfalls die Maschine, wenn
dieser Raum betreten wird. <IMAGE>
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